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JEUGDRAAD – VRIJDAG 12 FEBRUARI 2021  
 

 
Omwille van de corona-pandemie en de bijhorende maatregelen werd er online vergaderd via 
Teams. 
 

Aanwezig: 
 

voor Chiro Bevel: Stijn Claes, Robbe Dillen en Lien Geeraerts; 
voor Chiro Pako-Jo: Evert De bruyn en Arne Hermans (deels); 
voor Scouts Sparrijders en Gidsen Harlekijn: Wannes Leirs en Hanne Verheyen; 
voor Chiro Nele: Marte Leysen (deels), Floor Magnus (deels) en Kato Van Beirendonck; 
voor Chiro Elckerlyc & Jong Leven: Beau Fransen (deels) en Charlotte Lenaerts; 
voor Speelplein Boemerang: Dries Dillen; 
voor jeugdhuis Kroenkel: Ella Augustijnen; 
voor Chiro Pako-Me: Flore Cautreels en Anna Laenen; 
 
Simen Thys (voorzitter jeugdraad), Evelien Serneels (onafhankelijke), Felia Thys 
(onafhankelijke – actief bij Gewest Pallieter (chiro)), Laura Ver Elst (onafhankelijke),        
Stijn Dierckx (onafhankelijke), Tom Covens (schepen van Jeugd), Stef Gyzels (stagiair jeugd) 
en Gunther Melis (jeugdconsulent); 
 
Verontschuldigd: Nina Jansens (Tienerwerking De Joeng), Julie Maes (JNM Pallieterland),                 
Tobe Verhoeven (Chiro Gust), Tiemen De Meester (Akabe Tinamoe), Daan De Velder (Chiro Gust) en 
Sander Celis (Scouts Nijlen). 
 
 
1. Verslag vorige jeugdraad 
 

Het verslag van de vorige jeugdraad, op 4 december 2020 wordt goedgekeurd. 
 
 

2. Studeerplekken: evaluatie kerstvakantie en opstart werkgroepje 
 
Tijdens de kerstvakantie werd door het lokaal bestuur de mogelijkheid geboden aan 
studenten om gebruik te maken van studeerplekken in gemeenschapscentrum ’t Dorp. De 
jeugdconsulent heeft in sneltempo een voorstel uitgewerkt en hierrond de nodige 
communicatie gevoerd. 
 
In totaal hebben 17 verschillende jongeren gebruik gemaakt van de aangeboden 
studeerplekken. De locatie is nooit volzet geweest. 



Enkele cijfers: 
 

 
 

 
 
Er waren verschillende studenten die de studeerplek erg nuttig vonden en hopen dat dit in de 
toekomst nog voorzien kan worden. Ook de locatie in Kessel viel mee (wel is de zaal in 
Kessel geen duurzame optie omdat dit meestal een vaak bezette zaal is). Misschien zijn er in 
het gebouw in de vergaderzalen nog opties (maar niet in coronatijd uiteraard). 
 
Er worden nog enkele kleine verbeterpunten geformuleerd (o.a. vragen aan aanwezige 
personeel om gsm op stil te zetten want dit stoorde wel al eens in de stille studeerruimte, 
sommige jongeren vonden de afstand naar Kessel vanuit Nijlen wel te ver in kostbare 
studietijd, …). 
 
Voorzitter Simen Thys hoopt dat dit initiatief verder gezet kan worden in tijden na corona. 
Enkele leden van de jeugdraad willen dit initiatief zeker verder zetten omdat ze de 
meerwaarde er van in zien, want zien studeren doet studeren.  
 
Er wordt besloten om vanuit de jeugdraad een werkgroepje op te richten om de komende 
maanden een voorstel uit te werken zodat er op permanente basis studeerplekken voorzien 
kunnen worden in onze gemeente. Een goede studeerplek heeft immers wel wat nodig: wifi, 
voldoende plekken, iemand die kan openen en sluiten en aanspreekpunt kan zijn. 
 



Geïnteresseerde jeugdraadsleden om deel te nemen aan de werkgroep: 
 

Evert De bruyn, Dries Dillen, Anna Laenen, Charlotte Lenaerts, Evelien Serneels, Felia Thys, 
Simen Thys, Kato Van Beirendonck, Laura Verelst. 
 
De jeugdconsulent en voorzitter spreken verder af en roepen de werkgroep binnenkort samen 
voor een eerste overleg. 
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3. Terugkoppeling aan de jeugdraad (GC ’t Dorp, Huis van het Kind, Sterk Merk, …) 
 

Het beheersorgaan van gemeenschapscentrum ‘t Dorp kwam onlangs samen. Voorzitter 
Simen Thys kon echter niet aanwezig zijn en dus is er niets te melden. 
 
Ook het Lokaal Overleg Kinderopvang kwam samen (met onder meer info over het Buurtpunt 
en Huis van het Kind). Simen Thys, Lien Geeraerts en Stijn Claes konden niet aanwezig zijn en 
dus is er niets te melden. 
 
Lien Geeraerts en Stijn Claes volgden wel een toelichting over Sterk Merk (workshop). Beiden 
hebben niet meteen een meerwaarde weggelegd gezien voor de jeugdraad of het jeugdwerk 
en zijn ook niet overtuigd van het opzet. De gemeente gaat de Gemeentekroniek niet langer 
uitgeven maar vervangen door een magazine met verhalen over en uit Nijlen. Daarnaast komt 
er ook een activiteitenkalender-boekje (maar het is nog niet duidelijk of dit wel in de ganse 
gemeente bedeeld zal worden). 
 
Jeugdconsulent, Gunther Melis, voegt hier aan toe dat er via Sterk Merk Nijlen in de toekomst 
wél kansen zijn voor jeugd, jeugdbeleid, het jeugdwerk, de jeugdraad maar begrijpt dat het 
nog allemaal niet echt zichtbaar is nu en daardoor niet duidelijk. 
 
Schepen van Jeugd, Tom Covens, haalt aan dat de communicatie en het opzet van Sterk Merk 
blijkbaar nog niet echt duidelijk is en dat hier nog aan gesleuteld zal moeten worden. Hij 
vindt het een belangrijk signaal van de jeugdraadsleden om mee te nemen. 
 
 

4. Project Aanstekers – oproep ambassadeurs 
 

Bataljong, koepelorganisatie voor jeugdconsulenten maar ook voor jeugdraden, lanceert 
binnenkort een nieuw online bevraagtool: het project Aanstekers. De aanwezigen krijgen een 
filmpje te zien. Via deze webtool kan je makkelijk bij jongeren polsen naar verbeterpunten 
voor onze gemeente en kunnen andere jongeren zulke ideeën ‘aansteken’ (of aanmoedigen 
dus)). 
 
Op maandag 22 februari 2021 is er een kick-off voorzien die online gevolgd kan worden 
waarbij er extra uitleg gegeven zal worden over het project. 
 
Jeugdconsulent Gunther Melis zal dit volgen. Felia Thys en Charlotte Lenaerts hebben 
interesse om hier ook mee aan de slag te gaan. Het zou fijn zijn om de komende weken dan 
ook de straat op te trekken en jongeren hierover aan te spreken. 
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5. Corona-concerten zomer 2021 – oproep vrijwilligers en keuze muziekband 
6. Opvolger Jour Tibour in 2022 
 

Agendapunt 5 en agendapunt 6 worden samen besproken en toegelicht. 
 



Na tien edities van muziekfestival Jour Tibour werd er in 2019 een sabbatjaar genomen. In 
2020 bleek echter dat er binnen de budgetten van de gemeente geen ruimte meer voorzien 
werd om nog langer een groot festival te organiseren.  
Daarnaast waren ook alle bomen van park Tibourschrans nog niet in kaart gebracht (alle 
bomen werden geïnventariseerd en onderzocht). Gelukkig bleek achteraf… want door corona 
had er toch niets mogelijk geweest. 
 
Ondertussen is het duidelijk dat het verhaal van Jour Tibour, zoals we dat gekend hebben, 
definitief verleden tijd is en dat we aan iets anders toe zijn. 
 
Vanaf de zomer van 2022 is er ruimte voor een nieuw concept van festival: 
 

- in park Tibourschrans en met veel respect voor de aanwezige bomen (d.w.z. de 
toegangsdreef langs de Herenthoutsesteenweg kan niet meer gebruikt worden, een 
aantal oudere bomen dienen beter beschermd te worden voor vele bezoekers, de 
capaciteit van het park wordt serieus teruggebracht naar max. 1200 à 1500 bezoekers 
(verder te bepalen in overleg met een bomendeskundige); 

- op de zesde zondag van de zomervakantie (in 2022 op zondag 7 augustus); 
- vanaf 11.30 uur een gezinsfestival (waarbij het park tegen 16.30 uur ontruimd wordt) 

zodat er vanaf 18 uur een muziekfestival kan starten voor jongeren (en mee door 
jongeren georganiseerd); 

- we zoeken nog volop jongeren die zich mee in een werkgroep willen engageren. 
 
Voor de zomer van 2021 is het plan om corona-concerten (werktitel) te organiseren. 
De kans is immers zeer groot dat er deze zomer nog niet zo veel mogelijk zal zijn dus kiezen 
we voor een concept waarbij we mikken op 100 x 4 (in bubbel) bezoekers (max. 400 
bezoekers dus). 
 
Concreet: 
 

- 3, 4 en 5 augustus 2021: drie avonden met telkens één concert (één optreden), 
programmatie wordt één avond gekozen door de cultuurraad, één avond door de 
jeugdraad en één avond door de werkgroep festival 

- 4 augustus 2021: kindernamiddag, programmatie wordt gekozen door kinderraad 
- 5 augustus 2021: seniorennamiddag, programmatie wordt gekozen door seniorenraad 

 
Een werkgroep festival onder leiding van de jeugdconsulent en de cultuurbeleidscoördinator 
staan in voor de organisatie. 
 
Volgende jeugdraadsleden geven zich al op als geïnteresseerden om mee in een werkgroepje 
samen te komen: 
 

Beau Fransen, Wannes Leirs, Charlotte Lenaerts, Felia Thys en Kato Van Beirendonck 
 
Zij worden nog gecontacteerd. Als iemand nog graag aansluit, mogen zij contact opnemen 
met jeugdconsulent Gunther Melis. 
 
Verder wordt aan alle jeugdraadsleden gevraagd om eens na te denken over een mogelijke 
keuze van muziekband voor de avond van de jeugdraad. 
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7. Voorstel seniorenraad 
 

We kregen vanuit de seniorenraad volgende vraag/voorstel bezorgd: 
 
“In het kader van contact en eenzaamheid bedachten we, als seniorenraad, het volgende 
(zonder nadruk te leggen op eenzaamheid):  een kaart of affiche die bedeeld wordt in alle 
brievenbussen. 



 
Hierop kan aangegeven wat je fijn zou vinden: 

- een tekening, 
- een brief, 
- een babbel vanop afstand 
- … 

 
Dit kun je dan aan je venster hangen. Op deze manier kun je aangeven dat een babbeltje wel 
eens welkom is (zonder je echt te moeten uitdrukken als ‘eenzaam’). Sta je niet open voor 
een babbel, maar heb je graag af en toe een teken van leven dan kan je ook kiezen voor een 
brief of tekening. 
 
Ook omgekeerd, zijn er vaak kinderen die tekeningen willen maken voor ‘eenzame’ mensen. 
Op deze manier weten deze kinderen waar ze hun tekening in de brievenbus kunnen stoppen 
en worden de regels rond privacy toch gerespecteerd. 
 
Het idee ontstond vanuit de nood aan contact bij senioren, maar we vonden wel dat het voor 
iedereen mogelijk moet zijn om dit aan te geven (ook bijvoorbeeld jongeren).” 
 
De jeugdraadsleden vinden het waardevol om samen vanuit de jeugdraad iets met de 
seniorenraad te doen – op die manier kunnen we de brug vormen tussen kinderen, jongeren 
en senioren. 
 
Over de manier waarop zijn we het nog niet uit. Een aantal aanwezigen is niet meteen 
gewonnen voor het idee om met een affiche of kaartje te gaan werken: 
 

- als je dit ophangt: in buurten waar er nu al veel sociaal contact is, is dit overbodig – in 
buurten waar er nu weinig sociaal contact is, is de kans groot dat het kaartje of 
affiche verloren gaat en dat de bewoner niet direct gevolg krijgt op haar/zijn oproep; 

- er is veel moeheid in dergelijke initiatieven: veel bewoners hebben geen zin meer om 
nog iets op te hangen; 

- corona zorgt voor een serieus struikelblok: vele senioren mijden contacten nu en 
jongeren en senioren nu samen brengen is zeker geen optie; 

- affiches aan het raam hangen is niet echt een duurzaam initiatief: het is goed om één 
keer te proberen maar op lange termijn blijft er weinig van over; 

- beter met kaartjes werken want in appartementsgebouwen zal het moeilijk zijn om 
met affiches aan je raam te werken. 

 
Misschien kan er gewerkt worden met een buddy-systeem: jongeren die zich kandidaat stellen 
om eens langs te gaan bij senioren in de buurt en senioren die een kaartje kunnen opsturen 
als ze graag eens bezoek krijgen. Kan dit nu in coronatijd wel veilig? Tenzij buiten. 
 
Tekeningen maken: goed om ook weer één keer te doen maar scholen gaan niet elke maand 
opnieuw tekeningen willen maken. 
 
Er wordt ook meegegeven dat niet elke jongere het zal zien zitten om bij een senior langs te 
gaan: je moet dat zelf zien zitten, goesting hebben om een babbeltje op gang te brengen. En 
eens corona voorbij is, zal de agenda van heel wat jongeren snel terug vol lopen. Het lijkt 
sommige jeugdraadsleden ook beter om een groepsactiviteit te organiseren i.p.v. één-op-één. 
De schepen denkt aan een avond moppen tappen. Dat is uiteraard ook niet voor meteen te 
kunnen organiseren. 
 
Lien Geeraerts, Stijn Claes en Ella Augustijnen willen wel mee in een werkgroepje zetelen om 
eens te brainstormen, samen met leden van de seniorenraad. Dit zal teruggekoppeld worden 
naar de seniorenraad zodat we in maart kunnen afspreken. 
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8. Kandidaturen voorzitter jeugdraad 
 

Er is één kandidaat binnen gekomen om voorzitter te worden van de jeugdraad, namelijk die 
van Stijn Claes. Op de volgende jeugdraad zal hier een stemming over gebeuren. 
 
Het is dan de bedoeling dat de nieuwe voorzitter samen met huidig voorzitter, Simen Thys, 
mee de voorbereidingen kan volgen voor de jeugdraad van april en vanaf mei definitief de 
fakkel overnemen. 
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9. Doe je zeg en nieuwtjes 
 

Jeugdconsulent Gunther Melis geeft mee dat het OCMW een budget krijgt van de federale 
overheid van +/- 6.500 euro om iets te doen rond psychisch welzijn bij de bevolking (en 
zeker bij het cliënteel van het OCMW), maar ze mogen ook focussen op jeugd. 
 
We willen hiermee aan de slag gaan. De jeugdconsulent zal dit samen met stagiair, Stef 
Gyzels, tijdens zijn stage uitwerken in overleg met het OCMW. 
 
Enkele ideetjes die leven en waarop de jeugdraadsleden feedback geven: 
 

- therapeut/psycholoog zitdag laten houden in school en/of jeugdhuis, enkele keren 
met vrije inloop 

o enkele jeugdraadsleden geven aan dat het beter in het jeugdhuis kan doorgaan 
zodat het anoniem kan (op school lukt dit niet altijd even goed); 

o misschien kan je gaan wandelen samen met een therapeut = nieuwe manier van 
werken en coronaproof 

- project rond Warme William lanceren in Nijlen (www.warmewilliam.be) (met buddy-
systeem) 

- in de secundaire scholen gebeurt er momenteel al veel en het is nodig: het aantal 
coaching-trajecten ligt veel hoger dan de afgelopen jaren 

- JOTH Zandhoven heeft een mooie werking maar afstand is ver en werking is voor velen 
niet gekend – misschien kunnen we hier ook mee promotie voor maken (of kan 
therapeut doorverwijzen?) 

- vuurkorf-gesprekken: en woord ‘psycholoog’ achterwege laten – dit maakt het nog 
laagdrempeliger 

 
--- 
 
De schepen van Jeugd, Tom Covens, geeft mee dat hij met de afdeling Ruimte van het lokaal 
bestuur wil bekijken of er wandelingen uitgewerkt kunnen worden die je als inwoner kan 
doen. Hierbij zou een educatief luik aan gekoppeld kunnen worden (rond milieu, rond STEM, 
rond toerisme, rond erfgoed van Nijlen, …). Je zou dan bijvoorbeeld vooraf een pakket 
kunnen ontlenen in het diamantcentrum en dit mee nemen op de wandeling. Moesten er 
ideetjes hierrond leven bij jeugdraadsleden, mogen ze dit laten weten. 
 
 

10. Volgende jeugdraad 
 

De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 5 maart 2021 om 20u. 
 

Nijlen, 25 februari 2021 
 
 

   Stef Gyzels        Gunther Melis 
Stagiair      Jeugdconsulent 

 

Afdeling Sociaal en Vrije Tijd – gemeente Nijlen 


